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Kløvertoftens Grundejerforening  
 

Bestyrelsesmøde tirsdag den 29.10.2019 kl. 20.00 
Deltagere: Bjarne, Bruno, Carsten B, Carsten H og Henrik. 
Sted: Hos Carsten B. 
Mødeindkaldelse: Henrik 24.10.2019 
Referat: Henrik den 03.11.2019 
 
Referat: 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
 

2. Den grønne vision for Grundet  
 Vi skal drøfte, hvad vi vil udføre af de anlæg, der foreslået på vores arealer, og hvordan det skal besluttes 

i grundejerforeningen. 
 

Beslutning 
 Vi går ind for den plan version 3. som Vild med Vilje har lavet i samarbejde med Lokalrådet. Dvs. at der 

udføres anlæg på det grønne område syd for vores huse. 
 De penge vi selv har på vores eget budget, vil vi bruge til arealer, der går fra indkørslen ved Grundet 

Tværvej, og ned over fællesarealet med legepladsen. Så langt pengene rækker. Der er afsat 50.000 kr. for 
2019 og 50.000 kr. for 2020. 

 Henrik laver et kort med forslaget, er fokuserer på vores eget område. Det omdeles i postkasserne, og vi 
vil spørge efter evt. bemærkninger til forslaget. 

 Selve anlæggene vil ske til foråret, når vejret tillader det. 

 
3. Status for planer for Grundet Skovby, trafik, underskriftindsamling mv. 

 
Beslutning 

 Underskriftindsamlingen er sat i gang. Henrik rykker en gang, så vi får flest mulige med. Tallet bliver gjort 
op lidt senere, også fra de øvrige grundejerforeninger. 

 
4. Henvendelse fra Antenneforeningen om vi vil opkræve kontingent for driften af antenneforeningen over 

vores kontingent til grundejerforeningen.  
Det vil være en lettelse for antenneforeningen, hvis det kan foregå på den måde. Det er allerede sat i værk i flere 
af de andre grundejerforeninger. 
 
Beslutning 

 Vi tilslutter os ordningen, så grundejerforeningen betaler for alle mht. gebyret for driften af 
antenneforeningen. Det er pt. 200 kr. pr. husstand. De enkelte grundejere sparer så et tilsvarende beløb 
på kontingentet til antenneforeningen. 

 Carsten H. betaler. Vi skal have sendt en meddelelse ud til vores medlemmer. 
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5. Opretning af fortovsfliser 

 Der har været et ønske fra en beboer om, at vores fortovsfliser gennemgås. Der er flere steder, hvor de er 
vippet op af trærødder mv., så man kan falde over dem. 

 
Beslutning 
 

 Vi er selv opmærksomme på problemet, og vi spørger Hede Danmark, om de kan klare opgaven. 
 Carsten H., Bruno og Bjarne går en tur for at vurdere, hvor Hede Danmark skal rette fliser op. Henrik laver 

kort til Carsten H. 
 

6. Status på vores økonomi. 
 
Beslutning  

 Økonomien er OK til den løbende drift i år. 
 

7. Status på asfalt reparationer 
Der mangler opfyldning af asfalt ved de ulige numre i andelsboligerne og flere andre steder. 
 
Beslutning 

 Der er lavet arbejde i de sidste par dage. Bjarne følger op på, at arbejdet gøres færdigt. 
 

8. Evt. 
 Hjertestarteren: vi har lagt en saks, skraber til at fjerne evt. behåring og servietter i skabet. 
 Carsten H. finder regningen for hjertestarteren frem og sender til Bruno, som gør et nyt forsøg på at få 

den tilmeldt til Trygfondens app. 
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